
SCHEPEN GORIS PAKT 
MENSTRUATIEARMOEDE EN – SCHAAMTE 
AAN OP SCHOOL
Schepen van Welzijn Annemie Goris lanceerde samen met 
ambassadrice Evi Hanssen het project Ffkes Bloedserieus. Stad 
en scholen werken samen om gratis menstruatiemateriaal 
te voorzien voor de leerlingen. Zo voorkomen we 
menstruatiearmoede en onnodige schaamte.

ONZE LIERSE KANDIDATEN VOOR 9 JUNI

RIK VERWAEST 
burgemeester

DIRK FRANS
fractieleider

SPROKKELS UIT LIER EN HOOIKT: 
Lichtjesactie:
Jong N-VA deelde samen met onze N-VA-ploeg 
500 fietslichtjes uit. Een nuttige sensibiliseringsactie 
want teveel jongeren gaan nog onverlicht de baan 
op. Voorzitter Xander De Vos en gemeenteraadslid 
Charlotte Schwagten trokken de kar!

Smoutebollenactie:
Om het nieuwe jaar feestelijk in te zetten deelden 
we smoutebollen uit in Lier en Hooikt. De ideale 
gelegenheid voor veel mensen om een vraagje te stellen 
aan burgemeester en schepenen of een babbeltje te doen 
met onze gemeenteraads- en bestuursleden.

Lier-Koningshooikt DE OMROEPER
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Onderzoek bewijst: Lierenaar is fier 
op Lier en tevreden met bestuur 
Onderzoek: fier op Lier en tevreden met het bestuur
De Vlaamse Stadsmonitor peilde in alle 300 Vlaamse 
gemeenten de mening van de bevolking. Lier viel op met 
erg mooie cijfers:


80% is tevreden over Lier.  

Een stuk hoger dan het Vlaamse gemiddelde

30% van de bevolking heeft veel vertrouwen in het 
stadsbestuur. Dat is 7% meer dan in 2018 en bijna het 

hoogste cijfer van de hele streek!

Slechts 6% voelt zich onveilig.  
Flink lager dan in andere steden.  

Ook onze criminaliteitsgraad daalde. 

+17% De tevredenheid over fietsveiligheid  
steeg spectaculair op zes jaar tijd.

Burgemeester Rik Verwaest is tevreden: “Dat het 
vertrouwen in het stadsbestuur zo sterk stijgt is mooi. 
Zeker omdat het in de meeste gemeenten juist daalt. Lier 
roeit dus positief tegen de stroom in. Midden de mensen 
staan, altijd bereikbaar zijn en eerlijk blijven: zo win je 
vertrouwen.” 

ANNEMIE GORIS 
schepen

Startschot Aarschotsesteenweg:
Werken Aarschotsesteenweg (N10) eindelijk van start
Na jaren voorbereiding is het dan eindelijk zover: op 6 mei 
start de heraanleg van de Aarschotsesteenweg. Het Vlaams 
Gewest legt veilige fietspaden en vlotte rijbanen tussen Lier 
en Koningshooikt.

Werken op een drukke invalsweg zorgt onvermijdelijk voor 
hinder. Om dat te beperken gebeurt het in 8 fases. Zo blijft 
verkeer vanuit Koningshooikt richting Lier altijd mogelijk. 
Verkeer vanuit Lier loopt via Spreet, waar we de snelheid 
met voortdurende controle handhaven. Zwaar en doorgaand 
verkeer gaat via de Oude Liersebaan (N108) -Mechelsebaan 
(N14) - R6 en Mechelbaan (N15) volgen. Even doorbijten 
dus, maar het eindresultaat zal het meer dan waard zijn! 



AANKOOP C&A
De stad kocht het C&A-pand, de Rerum Novarum en haar 
hele binnengebied. Samen 7000m2 pal in het hart van Lier. 
We gaan zo zelf aan de slag om onze winkelstraat te laten 
herleven. Hier komt ruimte voor wonen, werken én groen. 
Met betaalbare winkelruimte en wonen boven winkels. 
De Vlaamse regering gaf het project een subsidie van €1 
miljoen. Zo waarderen we onze binnenstad op zonder dat 
het de Lierenaar een cent kost! 

JEUGDRAADVOORZITTER NIELS DE BAKKER:  
“IK DACHT DAT ZE MIJ KWAMEN ELIMI-
NEREN”
Dag Niels! Je engageert je al jaren zowat overal in Lier. 
Als voorzitter van de Jeugdraad, bij sociale projecten of 
voor leuke evenementen. Nu zet je ook de stap naar de 
politiek. Waarom? En waarom bij de N-VA?
Wel, het begon allemaal met een grapje. Op TV nam ik deel aan 
het quizprogramma ‘Switch’ waar ik als mop zei dat ik ooit wel 
burgemeester van Lier wilde worden. De dag na de uitzending 
werd ik gecontacteerd door Jong N-VA. Ik dacht even dat ze mij 
kwamen elimineren (lacht). Maar ze wilden mij gewoon graag 
bij de ploeg halen. Ik had altijd al voor N-VA gekozen, dus voor 
mij klopte het plaatje. Twee weken later was ik lid, ik heb er 
nooit spijt van gehad!

Je kent het Lierse en Hooiktse jeugdwerk als jouw 
broekzak. Hoe staan onze jeugdbewegingen ervoor? 
Wat hoop jij voor hen te kunnen betekenen na de 
verkiezingen?
Onze jeugdverenigingen doen het enorm goed. Dat danken ze 
aan hun steengoede werking en vele vrijwilligers. Ze voelen ook 
dat de stad hen daar zoveel mogelijk in steunt. Bij de Jeugdraad 
probeer ik onze verenigingen zoveel mogelijk samen te brengen. 
Hun enthousiasme en frisse kijk op de dingen zorgt voor een 
geweldige dynamiek. Ik denk dat de realistische en volwassen 
ambitienota van de Jeugdraad alleen maar onderstreept dat 
de jeugd in Lier een stem heeft die er toe doet. Die wil ik mee 
vertolken.

Voor veel jongeren is politiek soms ver van hun bed. Hoe 
ga je hen overtuigen om in oktober te komen stemmen?
Je kan als politicus niet verwachten dat jongeren voor jou uit 
hun bed komen als jij voor hen dat ook niet doet. Drie maanden 
voor de verkiezingen overal handjes gaan schudden werkt dus 
niet. Wie mij kent weet dat ik mij al jaren inzet, lang voor ik 
politiek actief werd. In oktober kiezen ze voor hun eigen stad, 
voor mensen die ze kennen en vertrouwen. 

Klopt het dat jouw hele familie op nog geen straat van 
elkaar woont?
(lacht) Helemaal waar! Mijn ouders 
wonen in de Frederik Peltzerstraat. 
Vlakbij woont mijn ene zus met 
haar gezin. Enkele deuren verder 
vind je mijn oudste zus Jasmina 
in de Kantstraat en zelf zit ik de 
Kartuizersvest. Lier zit echt in ons 
DNA, dus het was te verwachten 
dat we niet ver zouden uitvliegen.

Slimme Vlaamse  
investeringen in Lier

MODERN EN ZUINIG ZWEMBAD
Zwembad de Waterperels krijgt maar liefst €3,7 miljoen 
subsidie van Vlaams minister van Sport Ben Weyts 
(N-VA). Met die steun wordt het Lierse zwembad het 
meest energie-efficiënte zwembad van heel Vlaanderen. 
Dankzij zonnepanelen, geothermie en isolatie dalen de 
verwarmingskosten drastisch. Zo blijft zwemmen in een 
verwarmd topzwembad gegarandeerd betaalbaar.

STUDENTENKOTEN
Vlaams minister Matthias Diependaele (N-VA) steunt 
Thomas More bij de bouw van 50 studentenkoten. Het 
voormalige ziekenhuisklooster krijgt zo een nieuwe 
invulling én Lier wordt verankerd als studentenstad. Een 
belangrijke stap voor onze toekomstige zorgcampus waar 
ziekenhuis en verpleegopleiding elkaar aanvullen!

LEERKRACHT EN KAMPORGANISATOR 
CHRISTOPHE WUYTS: “FANTASTISCH 
WELKE STAPPEN LIER HEEFT GEZET 
INZAKE SPORTBELEID”
Dag Christophe! We kennen jou als een enorm 
fiere Schapenkop. Wat heeft jou overgehaald om 
kandidaat te zijn? En waarom bij de N-VA?
Ik mag mezelf inderdaad een trotse Lierenaar noemen. 
Voor mij was duidelijk dat de Lierse N-VA de juiste 
ideeën heeft over de toekomst van onze stad én bekwame 
mensen om ze te verwezelijken. Dan zet ik daar graag mijn 
schouders mee onder.

Als papa en leerkracht hecht je ongetwijfeld veel 
belang aan een kindvriendelijke stad. Wat zijn jouw 
favoriete plekjes in Lier met het gezin? 
Teveel om uit te kiezen! Als je me niet op een terrasje op 
het Zimmerplein ziet, dan ben ik wel aan het hardlopen 
op de vesten of zit ik op de Markt een ijsje te eten met 
mijn zoontjes. Het allermooiste plekje? Misschien wel 
de kruising tussen Aragonstraat en Mosdijk. Je ziet daar 
onze imposante Peperbus oprijzen. Mijn vader noemde 
deze plek altijd ‘het centrum van de wereld’. 

Als organisator van vakantiekampen ga je ook 
voor een sportief Lier en Hooikt. Ben je tevreden 
met het sportbeleid?
Het is fantastisch welke stappen Lier heeft gezet op 
dat vlak. Twee gloednieuwe sporthallen: ’t Stadspark 
én de gymhal op het Spui. Dit jaar komt daar nog het 
vernieuwde Netestadion bij én het Sportpark Hoge 
Velden. Eindelijk terug jeugdvoetbalpleinen in Lier, 
en dan nog met zicht op onze Sint-Gummaruskerk. 
Geweldig toch?

Tot slot: wat is jouw droom voor Lier?
‘Dromen is alles, ‘t is de muziek van ons leven’, schreef 
Felix Timmermans ooit. Als Lierenaar moeten we dus 
altijd blijven dromen. Je moet groot 
genoeg durven dromen, blijven 
zoeken naar wat er mogelijk 
is en durven springen. 
Liefst vandaag nog. Graag 
luister ik dus naar al 
jouw dromen. Praten met 
de mensen, laat dat nu 
juist datgene zijn dat ik 
het liefste doe. Ik zal er de 
komende maanden genoeg de 
kans toe krijgen! (lacht)

NIELS CHRISTOPHE

MARC DE KEULENAER
gemeenteraadslid

CHARLOTTE 
SCHWAGTEN 

gemeenteraadslid

BERT WOLLANTS
schepen

ILSE LAMBRECHTS 
schepen



INTERVIEW: Niels en Christophe
Jong Liers talent kiest voor N-VA!
Op 13 oktober kiest u op onze N-VA-lijst voor heel wat ervaren bestuurders. Maar zoals altijd  
geven we ook jong talent volop kansen. Twee toptalenten stellen we graag even aan u voor!

SITE RERUM NOVARUM

SITE C&A
Kolveniersvest

Antwerpsestraat


